
Irklavimo teisėjų kolegijos 2024 metų ataskaita 

 

 Teisėjų kolegija, kaip ir kiekvienais metais, taip ir 2024 metais, svarbiausiose nacionalinėse 

ir tarptautinėse regatose Lietuvoje užtikrino sąžiningą varžybinę kovą, prisidėjo, kad šios regatos 

vyktų sklandžiai. Irklavimo teisėjų kolegija kartu su Irklavimo teisėjų asociacija bei Lietuvos 

irklavimo federacija rūpinosi irklavimo teisėjų kompetencijų tobulinimu. 2024 metais surengtas 

vienas seminaras teisėjams ir kandidatams į teisėjus, kuriame labiau buvo gilinamasi į varžybines 

situacijas, tobulinami teisėjavimo įgūdžiai. Praėjusiais metais laikyti nacionalinės kategorijos 

irklavimo teisėjo egzaminą išreiškusių norą nebuvo.  

 2019 – 2022 metais Irklavimo teisėjų asociacijos vykdyto projekto „Nuo irkluotojo ar 

savanorio iki irklavimo teisėjo“ dėka Lietuvos irklavimo teisėjų gretos padidėjo, pavyko pritraukti 

jaunimo, tačiau per pastaruosius du metus į savanorių gretas įsiliejo tik keli asmenys. Todėl būtina 

rengti panašius projektu ir kvalifikacijos kėlimo seminarus ne tik teisėjams ir kandidatams į teisėjus, 

bet ir sportininkams, treneriams. Ir prie to turėtų daugiau prisidėti Lietuvos irklavimo federacija.   

 Būtina ieškoti galimybių kaip pritraukti daugiau naujų asmenų, kurie savanoriautų ir mokytųsi 

teisėjauti. Teisėjų gretos paskutinius du metus nedidėja, yra nežymi kaita. Tam būtina išspręsti teisėjų 

aprūpinimo ir skatinimo sistemą. 
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